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Referat af bestyrelsesmøde d. 07. januar 2018 kl. 16:30  Nr. 01 - 2019 

 

Deltagere: Funktion: Fraværende: Referent:  

Gert Lautsen Kasserer  MB 

Allan Hundrup Næstformand   

Morten Basse Sekretær   

Allan Stapelfeldt Medlem    

Carsten Fruergaard Formand    

Erik Frost-Larsen Medlem   

    

 

 

01-01. Sidste referat 

• Godkendt 

 

 

02-01. Indkomne meddelelser og forslag til gennemførelse 

• .  

 

 

03-01. Bordet rundt 

 

Gert GL 

• Hjemmeside – Michael Hovborg har sendt tidsplan. Siden offentliggøres 1.2. 

• Styr på oprydning ved klubhuset 

• Ungdomsfest d. 18.1 – seniorfest d. 8.2. Vi har 10 ungdomsmestre og 13 senior/veteranmestre. 

• Nytårskur 30.1 kl. 18.  

• Kontingentopkrævninger sendt ud til motion. Atletik kommer senere.  

 

       Allan AH  

• Jubilæumsfest ønskes afviklet enten 14.9 eller 21.9. Jubilæums datoen er d. 18.9.  

• Strategimøde – Allan og Gert deltager sammen med AU.  

• Dommerkursus ligger d. 13/14 april.  

• Idrætsdag afvikles d. 26.5  

 

 

Allan AS 

• Undersøger muligheder for udendørs kastevæg 

• Arbejder videre med trafiksikring udenfor klubben – samarbejder med EfB, Ishockey og andre klubber.  

 

 

Carsten CF 

• Mangler svar på trafikofficials. 5 mand fra Motion har meldt sig.  

• Nyt styresystem til løb. Det skal sammenkøres med Børges.  

• Generalforsamling d. 25.2 

• Møde ang. Femina Kvindeløbet. 

 

 

Morten MB  

• DGI cross i fuld gang – EAM godt repræsenteret 

• DAF cross i weekenden i Århus – EAM også her godt repræsenteret 

• Skolecross – MB tager action. Datoen bliver 26.3  

• Tracks arrangement i maj på Atletikstadion 7.5 

 

 

Erik Frost-Larsen EFL  
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• Nisseløb en stor succes med god opbakning 

• Mulighed for bannere til klubhuset.  

 
 

 

04-01. Uafsluttede sager 

• Klubben afvikler DM 2019. Der har været møde i styregruppen, hvor der blev lavet en liste over emner til 

SEPE. Der skal købes nye startblokke – 8 stk. Vi skal ha SEPE på banen. Der kan søges fonde. 

• Næste møde d. 17.1 kl. kl. 16.30 

• Der laves tre DM-udvalg: 

1. Stævneudvalg – er etableret 

2. Festudvalg 

3. Bogudvalg 

 

 

 

 

05-01. Næste møder 

 

    

Mandag 18.02 Bestyrelsesmøde Kl. 16.30 

    

 
 

 

06-01. Eventuelt 

• Intet at bemærke. 

 

 

 


